#### Certificate TW23/0000025

The management system of

# SGS

## ASKEY COMPUTER CORPORATION

2F, 4~6F, 8~10F, No. 119, Jiankang Rd., Zhonghe Dist., New Taipei City 235045, Taiwan

has been assessed and certified as meeting the requirements of **ISO 45001**.2018

#### ISO 45001:2018

For the following activities

Design, Development, Manufacture and Servicing of Communication Products (Including Analog Modem,ISDN TA, Router, PC LAN Adapters, Home LAN, Wireless LAN, Internet Phone, Switching Hub, LTE Module, Mobile Router), Broadband Access Products (Including ADSL Modem, Cable Modem), Internet Appliance Products (Including Set Top Box, e-mail Station, Networking Accessories), Mobile computer (including Tablet, Smart Phone, PDT, Mobile POS, Handy Scanner, Desktop Scanner Panel PC), Amusement Consoles, Children Educational Electronics, Add-On Cards, Mother Boards, Remote Controller (including automotive and 3C products), Sound Audio Devices, Optical Driver, Video Device and Optical Fiber Access Device.

This certificate is valid from 29 April 2023 until 23 April 2026 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

Issue 2. Certified since 11 January 2023

Last certificate expiry date 23 April 2023 Recertification audit date 11 April 2023

Organization certified since 23 April 2020 and first certified by SGS under UKAS since 11 January 2023.

broken M. Hell

Authorised by Jonathan Hall Global Head - Certification Services

SGS United Kingdom Ltd Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK t +44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com







This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on Terms and Conditions | SGS. Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful.





### **OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE**

Certificate No. 00123S31514R6L/3200

## We hereby certify that ASKEY TECHNOLOGY (JIANGSU) LTD.

Business Registration Number: 913205097307162116

Registered / Operation Address: No.1388, Jiaotong RD., Wujiang Economic - Technological Development Area, Jiangsu Province, P.R.China

has been awarded this certificate for compliance with the standard

### ISO 45001:2018

The Occupational Health and Safety Management applies in the following area:

Production of Broadband Access Network Communication System Equipment and Related Management Activities

Certified since: March 31, 2005 Valid from: May 23, 2023 Valid until: May 21, 2026

the expiry date of last certification cycle: May 21, 2023 the date of recertification audit: April 25, 2023 to April 26, 2023

After a surveillance cycle, the certificate is valid only when used together with an Acceptance Notice of Surveillance Audit issued by CQC. Please access www.cqc.com.cn for checking validity of the certificate.

This certificate and its relevant information can query in the website of Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China ( www.cnca.gov.cn).



A 0039858







MEMBER OF

#### CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE

Section 9, No.188, Nansihuan(the South Fourth Ring Road) Xilu(West Road), Beijing 100070, China http://www.cqc.com.cn

2022年版



## 职业健康安全管理体系认证证书

证书编号: 00123S31514R6L/3200

兹证明

亚旭电子科技(江苏)有限公司

统一信用代码:913205097307162116 注册/运营地址:中国江苏省吴江经济技术开发区交通路1388号

职业健康安全管理体系已经符合如下管理体系标准: GB/T 45001-2020 / ISO 45001:2018 本证书适用于与下述相关的所有活动 宽带接入网通信系统设备的生产及相关管理活动

首次发证日期: 2005年3月31日 本次发证日期: 2023年5月23日 有效期至: 2026年5月21日 上一周期证书到期日: 2023年5月21日 再认证审核日期: 2023年4月25日至2023年4月26日

在一个监督周期后,本证书必须与CQC签发的监督审核合格通知书合并使用方可有效。查询证书有效状态请登陆www.cqc.com.cn。 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会公示的网站(www.cnca.gov.cn)上查询

MEMBER O







